
第⼀一天: 吉隆隆坡～岘港～⼭山茶茶半岛～五⾏行行⼭山～占婆博物馆 (午餐/晚餐）集合在吉隆隆坡機場，過後，乘坐⾶飛機⾶飛
往東⽅方夏威夷峴港～抵达岘港後 - 有专业导游迎接前往占婆博物馆，了了解越南占婆时期⽂文物遗迹，之后将继续

前往素有越南黄⾦金金海海岸美称的⼭山⽔水海海滩。欣赏美丽迷⼈人的浪漫景
⾊色后将前去参观⼭山茶茶半岛，观赏⾼高67米望海海观⾳音，然后浏览全球
独有的五⾏行行⼭山，五⾏行行⼭山是⾦金金，⽊木，⽔水，火，⼟土五⾏行行排⾏行行所形成
的。从五⾏行行⼭山下来后还能欣赏到由当地艺术家所创作的⼤大理理⽯石⽯石
雕⼈人⽂文⻛风⼟土作品，⽽而这个地⽅方就叫做⽯石雕艺术村，晚餐過後，回
返酒店休息。 
 第⼆二天: 岘港～巴纳⼭山/会安(早/午/ 晚餐）早餐后，前往最著名
旅遊景點～（巴拿⼭山-法国村）,黄⾦金金桥和游乐地区。午餐后列列入
世界⽂文化遗产的会安古城，在这⾥里里将会欣赏到⼗十七世纪的古老街
道，古物，古桥，会馆等。之后将会浏览当地的福建会馆，冯兴
古屋，⽇日本桥，秋盆河及⼀一座供奉着能镇压⽔水怪保护平安的神灵
-北帝缜武.晚餐后可以在会安夜市⾃自由逛逛，然后返回酒店休
息。 
 第三天: 会安～椰⼦子村莊～顺化 (早/午/ 晚餐）早餐后驱⻋车前往
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皇朝（1802-1945）的⾸首都 - 顺化古都，抵达后前往餐厅享⽤用晚
餐，過後回返酒店休息。

 第四天: 顺化～紫禁城～岘港  （早/午/ 晚餐)早餐后，乘⻋车前往
巴东市场，这⾥里里是采购伴⼿手礼的最佳去处。接着将展开⼀一系列列精
彩的古都巡礼，⾸首先前往参观灵姥寺，此寺建于香江畔的⼭山丘
上，此寺是由阮阮朝第三位皇帝启定皇帝所建造的。随后前往王香
江畔渡船码头，乘搭仿古龙⾈舟画舫游览香江河畔及江边两岸之⻛风
景和顺化市集。之后将继续前往参观启定皇陵，此为启定皇帝耗
费11年年岁⽉月建造的⾝身后居所。随后再前往参观另⼀一个世界⽂文化遗
产，阮阮朝13代皇城，此皇城采⽤用北京故宫的建筑图纸，内有紫禁
城，紫禁城内⼜又包括了了皇帝居住的乾成殿，皇后的坤泰宫，皇太

⼦子的光明殿等等。之后于皇宫前的⼴广场，乘搭⻛风味独特观光⼈人⼒力力三轮⻋车巡游古皇城周边的市街，结束后返回岘
港。

第五天：峴港～機場-⾺馬來來⻄西亞家園（早餐）早餐過後，離開酒店，前往韓市場做最後購物（最後衝刺刺）過
後，前往機場，乘⾶飛機⾶飛回⾺馬來來⻄西亞，回返家園，結束⾏行行程。


5D4N-DANANG HOIAN-BANA HILL-HUE(GOLDEN HAND BRIDGE) 
5天4晚～峴港-會安-巴納⼭山-順化（佛⼿手橋）

TOUR CODE:5D-
OTTWDHH



团费:RM 2699每⼈人~⼤大⼈人(02 ⼈人01房)每⼈人~RM 2499 每⼈人(⼩小孩沒床-3-11歲)與⼤大⼈人同房）-
出发⽇日⼦子:15,25/03,08,04,15,28/04,12,18,28/05/2024（以上⾏行行程⼈人數必須最少16⼈人為準，
少過次數團費價格另議）-新報名者必須付訂⾦金金費⽤用RM 1200 ⼀一個⼈人）遲報名者，機票起
價，房間不夠，必須個⼈人承擔加額費⽤用 

团费包括：吉隆坡-峴港來回機票，⾏程包含膳食，04晚豪華酒店住宿，當地导游,领队及景点门票及个⼈旅游
保险(只限於65歲以下）等等。团费不包括:，⾏程以外的沒有包含膳食，额外個⼈住宿，个⼈額外沒有在⾏程
上的消费，个⼈晚间加点，以及如果疫情需要的檢疫及旅遊國家住院費⽤等等) 

——————————————————————————————————————————— 
Day 01 : Kuala Lumpur - Da Nang - Camellia Peninsula~ Five Elements Mountain ~ Champa 
Museum( D )Assemble at Kuala Lumpur International Airport, flights to Vietnam's biggest city - 
Da Nang, upon arrival at the Cham Museum, and understanding of Vietnam's Champa period 
relics, will continue to the Gold Coast of Vietnam's. Enjoy the beautiful romantic scenery, follow by 
the Camellia peninsula, 67m high ornamental look at the Sea Goddess of Mercy. Then browse the 
world's unique Five Elements Mountain, these five elements of metal, wood, water, fire, earth 
elements Ranking. Come down from the Five Elements Mountain can enjoy the marble stone 
Humanities endemic works created by local artists, this place is called the of Stone Carving Art 
Village,After that, back to hotel, free & easy.

 Day 02 : Da Nang-Bana Hill - Hoi An(B/L/D)After breakfast, visit Bana hill France Vilaage，
Golden bridge a, After lunch visit the World Heritage Hoi An Ancient Town, this is the old streets 
from 17th century, the Antiquities, Old Bridge Hall. We will visit the local Hokkien Huay Kuan, the 
Fengxing Furuya, Japanese bridge, autumn basin river, and one dedicated to the suppression of 
monsters to protect the peace. - North Emperor Zhen Wu. After dinner we will have a free and 
easy trip at the Hoi An night market, and then back to the hotel.

 Day 03: Hoi An-HUE (B/L/D)After breakfast, transfer to Visit Cam Thanh Coconut village, Meet 
local fishermen and experience the daily life of their family , Get on a bamboo basket-boat on the 
Cam Thanh water, join to local fisherman on the river and enjoy hands-on experience of round-net 
and cast-net fishing. You will have chance to learn to paddle the unique Vietnamese bamboo 
basket-boat , exploring and go fishing and catch crab, coconut mussels and make tools from 
coconut leaves，After Lunch,We continue to the capital of central Vietnam Nguyen Dynasty 
(1802-1945) - the ancient capital of Hue, upon arrival transfer to the restaurant for dinner.Back to 
hotel, free & easy.

 Day 04: HUE Da Nang (B, L, D) After breakfast, drive to Patong markets, here is the best place 
to purchase souvenirs. Then will start a series of wonderful ancient trip, first to visit the Spirit 
Basking Temple, this temple was built in the hills of Huong river, temple was build by the third 
emperor of the Nguyen Dynasty emperor. Then go to Wang Xiang jiang River ferry terminal, take 
the Antique Dragon boar ride tour along the Hue Market. Will continue after the imperial tombs. 
Subsequent visit to another world cultural heritage, the Nguyen Dynasty 13 Imperial City, the 
Imperial City with architectural drawings of the Palace Museum in Beijing, the Forbidden City, the 
Forbidden City, including the emperor living temple, Kun Thai Palace, Queen, Crown Prince bright 
temple. After at the square in front of the Imperial Palace, take the unique flavor tourism 
manpower tricycle parade around the streets of the ancient Imperial City, then return to Da 
Nang.check in hotel, free & easy.

Day 05:Danang~Airport-Malaysia(B)  After hotel breakfast,Bidding farewell to Vietnam, 
free visit  Han Market(for last shopping ) & leisure until transfer to airport for departure with a sweet 
memories. (Home sweet Home). 


*⾏程特別贈送:赠送饮食： 乳豬餐/龍蝦餐，宫廷餐,下午茶法式⾯包， 巴纳山⾃助餐， 顺华⼈⼒三轮车, 岘港
龙桥，爱情桥。*以上的⾏程安排是以当地的天⽓/环境/天时/地理/疫情及当地的导游做最好安排为准，客⼈不
能有任何疑義*


